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Valtuutettu Sari Riihonen luki seuraavan Mänttä-Vilppulan 
Perussuomalaiset-valtuustoryhmän valtuustoaloitteen:  
 
Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut, paikalla olevat viranhaltijat, sekä 
kokousta seuraavat vieraat. 
 
Me Mänttä-Vilppulan Perussuomalaiset esitämme: 
 
Mänttä-Vilppulan kaupunginvaltuuston kokouksien ja siellä tehtävien 
päätöksien avoimuudesta ja läpinäkyvyydestä on saatu kehuja jopa 
väistyvän kaupunginhallituksenkin toimesta. Jotta kuntalaisilla olisi aidosti 
vielä paremmat mahdollisuudet seurata päätöksentekoa, siellä käytävää 
keskustelua ja ehkä jopa lähtemään mukaan tulevaisuudessa 
kuntapolitiikkaan, esitämme että kaikki kaupunginvaltuuston kokoukset 
esitetään suoratoistopalveluna www.manttavilppula.fi sivuilla olevan linkin 
tai muun palvelun kautta heti, kun siihen saadaan tarvittavat laitteistot. 
Kokousten tallenteet olisivat helposti katsottavissa sieltä myös jälkikäteen 
ja salassa pidettävien asioiden kohdalla suoratoistopalvelu keskeytettäisiin 
käsittelyn ajaksi. 
 
Suoratoistopalveluun tarvittavat laitteet tulisi selvittää esim. kameroiden, 
äänentoiston ja mikrofonien ohella. Huomioitavaa olisi, että muutos toisi 
lisäarvoa myös nykyiseen valtuustosaliin, sen toimintaan ja tukisi 
kokouksen kulkua esim. kaupunginvaltuutettujen esittämien 
puheenvuorojen selkeytenä muille valtuutetuille. 
 
Mänttä-Vilppulassa 15.06.2025 
 
Allekirjoitukset: 
 
Sari Riihonen 
Jari Mäkinen 
Sari Päivärinta 
Ville Lamminen   
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Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuutettu Mänttä-Vilppulan 
Perussuomalaiset- valtuustorymän tekemän valtuustoaloitteen 
kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 

 


